

SAUVIMAT hood

The SAUVIMAT rescue hood is designed to evacuate an individual. It enables the respiratory tract to be protected for the duration of the rescue, by people equipped with breathing apparatus or breathing air (trolley type).



EN

MATERIALS & TESTS

PVC fabric + flexible PVC screen

SIZES

One size fits all

COLOURS



Single-use



5 years



One-year guarantee



Respiratory comfort

Ensures continuous flow inside the hood with exhalation to the outside via a valve

Single connection

Quickly connects to a breathing air connection such as a second SCBA wearer

Ultralight

Only 750 g

PRODUCT CHARACTERISTICS

Respiratory protection

Ensures continuous flow inside the hood with exhalation to the outside via a valve.

The hood is used at a pressure of 6 to 8 bar at a flow rate of 50 to 60 L/min

Power supply

Connects to the second carrier connector on the SCBA



Hold and sealing test

Conducted via an inflatable neck cushion



Hood storage bag

Hood placed under plastic protection, in a bag that can be worn on the rescuer's belt



Cagoule SAUVIMAT

La cagoule de sauvetage SAUVIMAT est destinée à évacuer un individu. Elle permet de protéger les voies respiratoires le temps du sauvetage, par des personnes équipées d'appareils respiratoires ou d'air respirable (type chariot).



FR

MATIÈRES & TESTS

Tissu PVC + écran PVC souple

TAILLES

Unique

COULEURS



Usage unique



5 ans



Garantie 1 an



Confort respiratoire

Assure un débit continu à l'intérieur de la cagoule avec expiration sur l'extérieur par une soupape

Connexion simple

Se branche rapidement sur une connexion d'air respirable type second porteur d'un ARI

Ultra légère

Seulement 750g

CARACTÉRISTIQUES DU PRODUIT

Protection respiratoire

Assurée en débit continu à l'intérieur de la cagoule avec expiration sur l'extérieur par soupape.

La cagoule utilise une pression de 6 à 8 bar avec débit minimum de 35 L/min et limité à 60 L/min

Prise second porteur

Se branche sur le raccord Y CEJN du porteur de l'ARI



Sacoches de la cagoule

Cagoule mise sous protection plastique, dans une sacoches pouvant être portée à la ceinture par le sauveteur

